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Besvarelse af spørgsmål 13 ad L 47 stillet af boligudvalget den 10. 
november 2009 efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).    

Spørgsmål 13:
Vil ministeren i fortsættelse af de 2 forrige spørgsmål redegøre for, hvor-
dan man kan sikre sig, at de nævnte energioplysninger også kommer til at 
fremgå?

Svar:
Hvis der skulle vise sig et behov for bedre viden om forbruget af brænde 
og biobrændsler, findes der bedre muligheder udenfor dette lovforslags 
rammer. Med udgangspunkt i de eksisterende BBR-oplysninger samt de 
kommende energiforbrugsoplysninger vil det være muligt på baggrund af 
målrettede spørgeskemaundersøgelser at få et statistisk dækkende billede 
af brugen af brænde og biobrændsler.

Erhvervs- og Byggestyrelsen vurderer dog, at en sådan undersøgelse vil 
indebære så store administrative omkostninger, at den ikke vil stå mål 
med gevinsterne.
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